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NM.0002.8.2011 

 

 

P R O T O K Ó Ł  NR XI/2011 
        z XI Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miasta Sanoka 

VI kadencji, która odbyła się w dniu 28.06.2011 r. od godz. 1700 
                      do godz. 1720  w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem Pana Jana Oklejewicza 
Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka  

oraz Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
Pana Tomasza Dańczyszyna i Pana Wojciecha Wydrzyńskiego. 

                            
 

Na ogólną liczbę 21 Radnych w XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji 

udział  wzięło wg listy obecności 20 Radnych. 

 

1. Babiak Roman 

2. Bętkowski Ryszard  

3. Bluj Maciej 

4. Daszyk Zbigniew  

5. Chrobak Andrzej 

6. Chytła Mariusz  

7. Dańczyszyn Tomasz 

8. Daszyk Zbigniew 

9. Drwięga Kazimierz 

10. Drwięga Maciej 

11. Krynicki Józef 

12. Lewandowski Piotr 

13. Lisowska Teresa 

14. Najsarek Robert 

15. Oberc Maria 

16. Oklejewicz Jan 

17. Pruchnicki Wojciech   

18. Ryniak Adam 

19. Tymoczko Henryka 

20. Wydrzyński Wojciech 

 

Nieobecny Radny (usprawiedliwiony): 

1. Woźniczak Łukasz 

 

Przewodniczący Zarządów Dzielnic obecni na XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VI 

kadencji. 

 

1. Jurasińska Krystyna                                 - Rada Dzielnicy Posada 

2. Pytlowany Edward                                   - Rada Dzielnicy Dąbrówka 

3. Szul Krzysztof                                          - Rada Dzielnicy Śródmieście   

 

Nieobecni Przewodniczący Zarządów Dzielnic (usprawiedliwieni): 

1. Osękowski Marian                                    - Rada Dzielnicy Wójtowstwo  
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2. Piegdoń Wojciech                                     - Rada Dzielnicy Olchowce 

3. Podulka Franciszek                                   - Rada Dzielnicy Zatorze 

4. Wilkosz Wiesław                                      - Rada Dzielnicy Błonie  

 

Ponadto w XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli : Burmistrz Pan 

Wojciech Blecharczyk, Z-ca Burmistrza Pan Marian Kurasz, Z-ca Burmistrza Pan Ziemowit 

Borowczak, Skarbnik Pan Kazimierz Kot, Sekretarz Miasta Pan Waldemar Och.  

 

Ad. 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz –  otworzył XI Nadzwyczajną  Sesję Rady 

Miasta Sanoka. Powitał On Wysoką Radę, Burmistrza Miasta, Zastępców Burmistrza, 

Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, przedstawicieli Rad Dzielnic, przedstawicieli prasy oraz 

wszystkich obecnych  na Sesji Rady.  

 

Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na sali obrad jest odpowiednia ilość Radnych  

do podejmowania  prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 
Powołanie Sekretarza sesji. 
 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz powołał sekretarza Sesji, którym został Radny 

Pan Józef Krynicki. 

 

Ad. 3. 
Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że program Sesji został Radnym 

dostarczony. 

porządek obrad; 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem sesji. 

4. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na 

2011 r. z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad.  

 

Ad. 4 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na rok 2011, 
z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 
 

Skarbnik Pan Kazimierz Kot przedstawił projekt uchwały dot. zmiany budżetowej na rok 

2011. Poinformował, że jest to zmiana prosta, monotematyczna w zasadzie, mianowicie 

zaistniała szansa wprowadzenia nowego projektu do budżetu miasta na ten rok, tzw. 

schetynówka. Polega to na możliwości wykonania zadania pn. „Przebudowa drogi ul. Kluski 

i Okrzei z siecią kanalizacji deszczowej w Sanoku”, które było wcześniej aplikowane. Cały 
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projekt wartuje na kwotę 1.352.300 zł. i jest finansowany po 50% , czyli wkład własny 

wynosi 676.200 zł., a Skarb Państwa sfinansuje 676.100 zł. Oczywiście nie ma tego projektu 

w budżecie i jest potrzeba ujęcia wkładu własnego. Na dzień dzisiejszy jest propozycja aby 

wkład własny zabezpieczyć w części, w kwocie 376.000 zł., byłoby to zwiększenie 

dochodów, mamy dochody nieplanowane, jest to VAT z tytułu aportu przekazanego w roku 

ubiegłym do spółki Okęcie, w tym roku nastąpiła refundacja VAT – u i jest on do podziału. 

Natomiast kwotę 300.100 zł. Wydział Inwestycji proponuje przesunąć z zadań istniejących 

w budżecie i ta zmiana będzie wprowadzona zarządzaniem Burmistrza oraz przeniesienie 

w ramach innych inwestycji Działu Gospodarka Komunalna. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Radny Pan Piotr Lewandowski poinformował, że po raz czwarty ulica Kluski, Okrzei ma 

szansę być zrealizowana w 50% z pieniędzy budżetowych. Po raz pierwszy miasto samo 

próbowało robić w roku 2009, nie było jeszcze dokumentacji na poszerzenie ulicy Okrzei. 

W 2009 r. droga ta była zgłoszona do RPO, nie uzyskała akceptacji pomimo, że są tam 

zakłady przemysłowe, że jest połączenie z drogą krajową. W ubiegłym roku została zgłoszona 

do tzw. schetynówek i wylądowała na liście rezerwowej tylko i wyłącznie z tego powodu, że 

były wtedy preferowane tzw. powodziówki. Okazało się, że po powodziówkach zostały 

pieniądze i projekt trafił na listę podstawową. Przebudowa tej drogi jest konieczna dla miasta.  

 

Radna Pani Teresa Lisowska poinformowała, że będzie głosować za proponowaną zmianą 
i przeznaczeniem tej kwoty na kompleksową przebudowę ulicy Kluski, Okrzei. Drogi 

w mieście buduje się odcinkami i ciągle mówi się o tym, żeby wreszcie zrealizować drogę 
w całości, kanalizacja deszczowa łącznie z przebudową całej drogi. Radna z dwóch powodów 

będzie głosować za tą zmianą, raz że korzysta się z 50% dofinansowania z budżetu państwa, 

a dwa że projekt techniczny przebudowy ulicy Lipińskiego, który leży po stronie Generalnej 

Dyrekcji nie jest opracowany do końca w związku z tym wykonywanie oświetlenia w tak 

niedopracowanym do końca projekcie nie ma sensu, dlatego przeniesienie tych pieniędzy ma 

sens.  Program schetynówek zaplanowany na lata 2008 – 2011 już się praktycznie kończy 

z efektami wymiernymi zarówno w kraju, bo dzięki tym pieniądzom które są uzyskiwane 

z pozostałości po przetargach na projekty unijne zrealizowano w ciągu tych 3 lat 5600 km 

dróg gminnych i powiatowych, województwo podkarpackie lokuje się na 4 miejscy jeśli 
chodzi o kilometraż realizacji dróg lokalnych. Na Podkarpaciu zrealizowano w sumie 429 km 

na koszt 245.539.000 zł. z udziałem budżetu państwa ponad 120.000.000 zł. Lokujemy się za 

województwem mazowieckim, łódzkim, świętokrzyskim na czwartym miejscu, są to efekty 

znakomite.                

 

Radny Pan Maciej Drwięga poinformował, że te dwie ulice są w bardzo złym stanie, ruch jest 

tam bardzo duży ze względy na nowe osiedle. Sprawa wydaje się bezdyskusyjna jeżeli chodzi 

o uzasadnienie, w związku z tym Radny prosi koleżanki i kolegów o poparcie.   

 

Radny Pan Wojciech Pruchnicki zwrócił się z zapytaniem odnośnie kwoty 188.500 zł. 

zawartej w zmianie budżetowej? 

 

Skarbnik Pan Kazimierz Kot odpowiedział, że w dzisiejszej uchwale przesuwa się 188.500 zł. 

a zarządzaniem Burmistrza dołoży się jeszcze 111.600 zł. i będzie wkład własny 

zabezpieczony.  
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Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan 

Jan Oklejewicz zamknął dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały 

dot. zmiany uchwały budżetowej na rok 2011, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie. 

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem uchwały Nr XI/83/11 głosowało 20 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 
Ad. 5. 
Zamknięcie obrad sesji. 
       
Przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Oklejewicz zamknął XI Nadzwyczajną Sesję Rady 

Miasta Sanoka.  

 
Protokołowała :                                  Sekretarz Sesji :                                   Przewodniczący         
                                                                                                                              Rady Miasta: 
 
Joanna Szylak                                   Józef Krynicki                                        Jan Oklejewicz 
 

 

 


